
 

 

 

 

 

 

TREĆA SJEDNICA 2. SAZIVA PARTNERSKOG VIJEĆA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

- ZAPISNIK - 

 

Datum sjednice: 29. rujna 2017. 

Početak: 10:05 sati 

Završetak: 10:50 sati 

Popis prisutnih: 

 

IME I PREZIME NAZIV INSTITUCIJE 

ČLANOVI I/ILI ZAMJENICI PARTNERSKOG VIJEĆA  

Ana Kralj REDEA 

Anđelko Crnčec HOK Obrtnička komora Međimurja 

Anđelko Nagrajsalović  Općina Sveti Juraj na Bregu 

Biserka Mavrin Veinović  Međimurske vode 

Dijana Krnjak HGK Županijska komora Čakovec 

Goran Gotal Međimurska županija 

Ljerka Cividini Županijska uprava za ceste Međimurske županije 

Marijan Martinjaš Malo selo d.o.o. 

Marina Kodba Hrvatski zavod za zapošljavanje – PU Čakovec 

Maša Hrustek Sobočan Muzej Međimurja 

Miljenko Cmrečnjak Grad Mursko Središće 

Mirjana Pintar Zavod za prostorno uređenje MŽ 

Sandra Polanec Marinović REDEA 

Silvija Pucko MURID-Međimurska udruga za ranu intervenciju u djetinjstvu 

Snježana Tkalčec Avirović Gradsko komunalno poduzeće ČAKOM d.o.o. 

Suzana Pajić  Savjetodavna služba - Podružnica Međimurske županije 

Tea Dragić Runjak Gimnazija Josipa Slavenskog Čakovec 

Zoran Vidović Grad Čakovec 

OSTALI PRISUTNI 

Ana Mikulić REDEA 

Branko Sušec  Međimurska županija 



 

 

 

Darko Radanović Međimurska županija 

Martina Srnec Zavod za javno zdravstvo MŽ 

Melita Jambrović Međimurska županija 

 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Predstavljanje Nacrta Razvojne strategije Međimurske županije do 2020. i rasprava 

2. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije za usvajanje Nacrta 

Razvojne strategije Međimurske županije do 2020.  

3. Predstavljanje Poziva za iskaz interesa za Program pripreme lokalnih razvojnih projekata 

prihvatljivih za financiranje iz ESI fondova 

4. Razno  

 

UVODNA RIJEČ 

 

Nazočne je na početku sjednice pozdravila predsjednica Partnerskog vijeća Mirjana Pintar i upoznala članove s 

točkama dnevnog reda.  

 

Ad 1. Predstavljanje Nacrta Razvojne strategije Međimurske županije do 2020. i rasprava 

 

U ime REDEA-e, kao koordinatora izrade Razvojne strategije Međimurske županije do 2020. (ŽRS), Ana Kralj 

je prezentirala proces izrade ŽRS te strateške odrednice i financijski plan kao i komentare zaprimljene u 

postupku javnog savjetovanja.   

 

Od prisutnih, u raspravu oko pristiglih komentara uključila se Maša Hrustek Sobočan koja će komentare vezano 

uz mjeru 2P5-M3 Razvoj novomedijske kulture i suvremene umjetnosti dostaviti naknadno. Također, svim 

prisutnima je predloženo da najkasnije tjedan dana nakon održavanja sjednice Partnerskog vijeća u ime svojih 

organizacija dostave eventualne dodatne komentare na nacrt ŽRS.  

 

S obzirom na to da je potrebno nadopuniti ŽRS komentarima koji su prihvaćeni te održati dodatne konzultacije 

s dionicima vezano uz komentare koji se djelomično prihvaćaju, predsjednica Partnerskog vijeća, Mirjana 

Pintar, predložila je da se točka dnevnog reda 2. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini 

Međimurske županije za usvajanje Nacrta Razvojne strategije Međimurske županije do 2020., odgodi i održi na 

idućoj sjednici u studenom 2017. kada će REDEA pripremiti konačnu verziju ŽRS na upućivanje Skupštini 

Međimurske županije. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 2. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije za usvajanje Nacrta 

Razvojne strategije Međimurske županije do 2020. 

 

Točka je preskočena sukladno prijedlogu u točki 1. 

 

Ad 3. Predstavljanje Poziva za iskaz interesa za Program pripreme lokalnih razvojnih projekata 

prihvatljivih za financiranje iz ESI fondova 

 

Program je također predstavila Ana Kralj, a informacije o programu se nalaze u prilogu ovog zapisnika, zajedno 

s prezentacijom o nacrtu razvojne strategije. Poziv za iskaz interesa za Program zajednički su objavili 

Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije (MRRFEU) i REDEA d.o.o. Rok za prijavu  

 

 



 

 

 

zahtjeva je 31. listopad 2017.  

 

U ovom Programu uloga Partnerskog vijeća bit će da na temelju rezultata vrednovanja projektnih prijedloga  

potvrdi predloženu Listu prvenstva. Postupak evaluacije od strane REDEA-e trajat će 2 tjedna nakon čega će 

REDEA predstaviti listu prvenstva Partnerskom vijeću na usvajanje. Odluku o konačnom odabiru donosi 

MRRFEU.  

 

U raspravu nakon predstavljanja Programa uključila se Tea Dragić Runjak koja je izrazila nezadovoljstvo time 

što je većina srednjih škola isključena iz ovog Programa jer se nalaze na području grada Čakovca koji je svrstan 

u IV. skupinu prema indeksu razvijenosti. Ljerka Cividini postavila je pitanje o prihvatljivosti ulaganja koja se 

nalaze na granici JLS od kojih je jedna u IV. skupini razvijenosti.  

 

Na kraju je Ana Kralj napomenula da REDEA kao evaluator neće pisati projekte za prijavitelje te da će zbog 

potvrđivanja Liste prvenstva projekata na idućoj sjednici Partnerskog vijeća biti potrebna prisutnost većine 

članova ili zamjenika. 

 

Na kraju sjednice, Mirjana Pintar je zahvalila svima na dolasku.  

 

 

U Čakovcu 2. listopada 2017.  

Zapisnik sastavila: Ana Mikulić 

 

Predsjednica 

Mirjana Pintar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


